



Αθήνα, 2 Δεκεµβρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού  

Θέµα : Γιατί παραµένουν τα κενά στην παράλληλη στήριξη σε σχολικές µονάδες της 

Χαλκιδικής;  

Την τελευταία εβδοµάδα, κοινοποιήθηκαν δύο επιστολές γονέων και κηδεµόνων σχολείων της 

Χαλκιδικής, οι οποίες επισηµαίνουν σοβαρά προβλήµατα στην κάλυψη των εκπαιδευτικών κενών 

στην παράλληλη στήριξη. Συγκεκριµένα, όπως καταγγέλουν οι γονείς του 2ου Δηµοτικού Σχολείου 

Ιερισσού, υπάρχουν στο σχολείο τρεις µαθητές µε γνωµάτευση για παράλληλη στήριξη πλήρους 

ωραρίου, ενώ υπάρχουν δύο εκπαιδευτικοί παράλληλης στήριξης µειωµένου ωραρίου, εκ των 

οποίων ο ένας γενικής εκπαίδευσης. Αντίστοιχα, όπως καταγγέλουν οι γονείς του Δηµοτικού 

Σχολείου και Νηπιαγωγείου του Αγίου Μαµά 4 παιδάκια του Τµήµατος Ένταξης µένουν χωρίς 

εκπαιδευτικό ειδικής εκπαίδευσης τρεις µήνες µετά την έναρξη των µαθηµάτων, επειδή η 

συγκεκριµένη εκπαιδευτικός καλείται να καλύψει άλλο κενό στο ειδικό σχολείο της Νέας 

Προποντίδας. Καλείται, στο πλαίσιο αυτό, να αναπληρώσει το κενό εκπαιδευτικός γενικής 

εκπαίδευσης, ενώ παραµένει σε εκκρεµότητα η απόφαση πρόσληψης Ειδικού Εκπαιδευτικού 

Προσωπικού στο εν λόγω σχολείο.  

Επειδή η στελέχωση των σχολικών µονάδων της Χαλκιδικής αποδεικνύεται φέτος εξαιρετικά 

δυσχερής.  

Επειδή η ειδική εκπαίδευση της Χαλκιδικής πρέπει να αποτελεί πρώτη προτεραιότητα για το 

Υπουργείο.  
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Γιατί υπάρχουν αυτές οι καθυστερήσεις στην πρόσληψη εκπαιδευτικών ειδικής εκπαίδευσης στις 

σχολικές µονάδες της Χαλκιδικής ; 

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Μάλαµα Κυριακή  

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Πούλου Γιώτα 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Χρηστίδου Ραλλία




